Photo ONE – 專家面對面活動報名表
(Photo ONE Portfolio Review Application Form)
申請截止日: 2019年3月24日      APPLICATION DEADLINE till 24th March 2019 
郵件主旨Email Title：Portfolio Review報名表_(您的姓名) 
                    Portfolio Review Application_(YOUR NAME)
郵寄至Email to: photoonetaipei@gmail.com       ONE ART TAIPEI  Committee執行委員會
★ 請務必完整填寫此表格所有欄目。 Please fill out this form completely. 
	● GENERAL INFORMATION個人聯絡資訊

	姓名 Name
	

	電子信箱 Email
	

	個人網站 Website
	

	通訊地址 Address
	

	電話 Tel
	
	手機Mobile
	


★ 請將數字1至24填入參考排序，1號為最想見面之專家，以此類推至24號。

Please write down the numbers from 1 to 24 in a priority order. No.1 means the highest priority- reviewer you most want to meet and so on to the no.24.
	● REVIEWER PREFERENCE  專家名冊

	參考排序

Priority
	使用語言
Language
	城市
City
	專家姓名Name

	
	Chinese
	台北
Taipei
	沈昭良｜SHEN Chao-Liang

Photo ONE召集人 / 台灣藝術大學兼任副教授
Convenor of Photo ONE / Adjunct Associate Professor of National Taiwan University of Art

	
	French

English

Spanish
	巴黎

Paris
	克里斯汀 柯若勒｜CHRISTIAN Caujolle
評論家 / 作家 / 獨立策展人

Critic / Writer / Independent Curator

	
	Korean

English
	首爾
Seoul
	宋修庭｜SONG Sujong

策展人 / 韓國國立現代美術館研究及出版部主任

Curator / Head of Research and Publication, National Museum of Modern and Contemporary Art, Korea (MMCA)

	
	Japanese
	東京

Tokyo
	關次 和子｜SEKIJI Kazuko

東京都寫真博物館策展人

Curator, Tokyo Metropolitan Museum of Photography

	
	Japanese
	東京

Tokyo
	飯沢耕太郎｜ IIZAWA Kotaro

藝術評論家 / 攝影史學家

Art Critic / Historian of Photography

	
	French

English
	巴黎

Paris
	巴斯卡爾 博斯｜Pascal Beausse

藝術評論家 / 策展人    Art Critic / Curator

	
	Japanese
	東京

Tokyo
	北島敬三｜KITAJIMA Keizo
攝影家藝廊總監 / 資深攝影家

Founder of Photographers’ Gallery / Senior Photographer

	
	Chinese
English
	廣州
Guangzhou
	段煜婷｜DUAN Yu-Ting

連州國際攝影節總監    Director of Lianzhou Foto festival

	
	Chinese
	台北

Taipei
	張照堂｜CHANG Chao-Tang
資深攝影家 / 文化工作者

Senior Photographer / Cultural Worker

	
	Chinese

English
	台北

Taipei
	郭力昕｜KUO Li-Hsin

政治大學傳播學院教授兼研發長

Professor of Department of Radio and Television & President for Research and Development at National Chengchi University

	
	Chinese
	北京
Beijing
	那日松｜NA Ri-Song

北京798藝術區映藝術中心 / 映畫廊藝術總監、策展人

Art director & Curator of Inter Art Center∕Gallery in Beijing’s 798 Art District

	
	Korean

English
	首爾
Seoul
	吳亨根｜OH Hein-kuhn

攝影家 / 桂園造型藝術大學教授

Photographer / Professor, Kaywon University of Art and Design

	
	Chinese

English
	台北

Taipei
	李威儀LEE Wei-I

影言社創辦人 / 《Voices of Photography 攝影之聲》主編

Founder of VOP BOOKS / Editor in Chief of 《Voices of Photography》

	
	Korean

English

Japanese
	台北

Taipei
	吳嘉寶｜WU Jia-Bao

視丘攝影藝術學院創始人

中華攝影教育學會創始人

影像訊息讀寫教育創始人

Founder of FOTOSOFT Institute of Photography & Society of Photography

Founder of Education for Ethnic Chinese

Founder of Photo Literacy Education

	
	Cantonese

English

Chinese
	香港
Hong Kong
	劉清平｜LAU Ching-Ping

香港國際攝影節主席     Chairman of HK International Photo Festival

	
	Korean

Japanese
	釜山
Busan
	朴晋暎｜Area Park

資深攝影家 Senior Photographer

	
	Chinese

English
	台北

Taipei
	張世倫｜CHANG Shih-Lun

藝評家 / 攝影研究者

Art Critic / Photography Researcher

	
	Japanese
	東京

Tokyo
	瀨戶正人｜SETO Masato

資深攝影家 / Place M 藝廊總監

Senior Photographer / Director of Place M Gallery

	
	English
	新加坡
Singapore
	李錦麗｜LEE Gwen

新加坡攝影藝術機構DECK總監 / 新加坡國際攝影節總監

Director of DECK / Director of Singapore International Photography Festival

	
	Chinese
	寧波
Ningpo
	言由｜Yanyou Yuan Di

假雜誌創辦人 / 編輯      Founder of Jiazazhi Press / Editor

	
	Japanese
	京都
Kyoto
	姫野希美｜HIMENO Kimi

日本赤赤舍代表暨總編輯

Representative Director and Chief Editor of Akaaka Art Publishing, Inc.

	
	Japanese

English
	東京

Tokyo
	大西洋｜ONISHI Hiroshi

藝術書出版社Case Publishing創辦人 / 攝影書店Shashasha創辦人

Founder of Case Publishing & Shashasha

	
	Korean

English
	首爾

Seoul
	金正恩｜Kim Jeong Eun

THE REFERENCE SEOUL負責人 / IANNBOOKS創辦人

Director of THE REFERENCE SEOUL / Founding Publisher of IANNBOOKS 

	
	Japanese
	東京

Tokyo
	高橋國博｜KUNIHIRO Takahashi

冬青社社長

Director of Toseisha


	重要事項 Important Notice

	重要事項，報名前請務必詳閱 :

1.

報名時，除了個人資訊，也請上傳同一系列的創作說明以及作品圖檔(至多10張)供大會初審之用。入選及備取名單將於3月下旬前公佈。此系列之完整作品也將成為本屆Best Portfolio Review Award 以及Special Jury Award 的評選標的。(惟過去曾獲獎的相同作者的相同系列作品將被排除在評選標的之外)。

2.

報名時請務必填妥希望會面的專家排序(詳如表單)，大會除了將盡力安排，為使活動順利進行，同時也將保有最終的決定權。專家面對面的時間為4/26(五)及4/27(六)，請參加者務必預留上述的時段。每位參加者將可與5位專家進行面對面交流，每場的交流時間為20分鐘。

3.

為方便參加者事前準備，同時提高翻譯與交流品質，所有專家均分別標示有使用的語言，若有相關的轉譯需要，請務必自備翻譯人員。

4.

為使Best Portfolio Review Award 以及Special Jury Award的評選工作順利進行，請參加者務必將報名之完整系列作品，以及相關中英文簡歷、創作說明，於下列三個時段，集中放置於指定處所供評審團審閱之用：
日期
放置時間
取回時間
4/26(五)

17:00

18:30

4/27(六)

12:00

13:45

17:00

18:30

· 請注意，未將作品於指定時間放置於指定處所者，將視為放棄參選資格。


	Important notice - Please read thoroughly before starting your application.

1.

In addition to provide personal information in the application, please upload the same series of artwork description and work images (up to 10) for the preliminary review for the committee. The lists of selected applicants and waitlisted applicants will be announced before the end of March. The selection process of this year's Best Portfolio Review Award and Special Jury Award will also be based on the complete work series. (Note: The same work series by the same artist who have won the awards in the past will be excluded from the selection criteria.)
2. 

When submit the application, please make sure to fill in the order of reviewers (check the form for reference) who you wish to speak/meet with. To ensure a smooth process of the event, the committee reserves the right of final decision is case of dispute. The date of Portfolio Review is scheduled on Friday, 4/26 and Saturday, 4/27. Participants are required to reserve the time as indicated above. Each participant will be able to speak/meet with five reviewers; each review session will last for 20 minutes. 
3.

To facilitate the preparation work of the participant and improve the quality of interpreting and communication, the spoken languages of all the reviewers will be listed. If you need relevant interpreting assistance, please bring your own interpreter.
4. 
In order to facilitate the selection process of the Best Portfolio Review Award and the Special Jury Award, participants are requested to complete and turn in a complete submission which includes complete work series, relevant both Chinese/English resumes and artwork descriptions at the designated premises on the following three time slots for getting your submission reviewed by the jury:
Date

Drop-off Time

Pick-up Time

Friday, 4/26

17:00

18:30

Saturday, 4/27

12:00

13:45

17:00

18:30

Notice: If participant fails to complete the instructions indicated above, it is deemed to have forfeited the eligibility. 



● Please sign below if you agree to the stated terms 

茲同意遵守報名簡章內所有規章條款，報名2019 Photo ONE 台北國際影像藝術節專家面對面活動。

   (Participant’s Signature)                                     (Date)
   簽名與蓋章:                                       日期:                       

● Please fill these information for Photo ONE evaluation. 
   請填寫以下資訊供Photo ONE與專家面對面活動評審使用。
	● CV 履歷

	


	● STATEMENT 論述

	

	● PUBLICATION 出版

	


· 請根據以下說明上傳您的作品
* 如何上傳照片

請透過WeTransfer（檔案大小至多2GB）寄出作品檔案，
Email To請填photoonetaipei@gmail.com
* 作品繳交期限

3月24日（日）11:59 PM （台灣時間）

* 照片上傳格式

1 照片數量：至多十張

2 檔案格式：.jpg

3 檔案名稱：請依據您作品照片的排序，依序由"01.jpg", "02.jpg" "03.jpg"…排列。
4 壓縮您所有的作品至zip壓縮檔，並以 Portfolio Review works_(您的姓名) 作為檔名。
·  Please submit your works according to the following instruction.
* How and Where to Submit Photographs
Via WeTransfer (file size up to 2 GB totally) -
Email: photoonetaipei@gmail.com
* Submission Deadline
Sunday, March 24, 2019 11:59 PM (in Taiwan time)

* How to Prepare Photographs

1 Number of Photographs:
-Maximum 10 Photographs

2 Format of File:
- JPEG format

3 Name of File:
- Name each file "01.jpg", "02.jpg" "03.jpg"...in accordance with the order of images. 
4 Compress the folder in a zip file (must be within 20 megabytes!), 
and a zip file name would be Portfolio Review works_(YOUR NAME)


